

Title (en)

Universal comparison box for the sensorial field.

Title (de)

Universal-Vergleichsdose für das sensorielle Anwendungsgebiet.

Title (fr)

Boite à comparaison, universelle, destinée au domaine sensoriel.

Publication

**EP 0357499 A1 19900307 (FR)**

Application

**EP 89402351 A 19890829**

Priority

FR 8811335 A 19880829

Abstract (en)

This is a device in the nature of an educational game, consisting of a case permitting the pairing of tubes (1) equipped with magnetized tablets (2) at their bases and whose contents must be recognized as being similar pairwise, according to a principal alternative form of use. This recognition is effected by virtue of an identical coding system on the magnets (2) and the metal bottom of the tubes (1) using coloured or other marks; these are read at the end of handling, in a drawer (8). This device is particularly highly suited for recording olfactory or even gustatory discrimination of perfumes, aromas (spices) and the like. <IMAGE>

Abstract (fr)

C'est un dispositif à caractère éducatif et ludique, composé d'un boîtier, permettant, l'appariement de tubes(1),équipés de pastilles aimantées(2) à leur base et dont les contenus doivent être reconnus similaires 2 à 2, selon une variante principale d'utilisation. Cette reconnaissance se réalise grâce à un système de codage identique sur les aimants(2)et le fond métallique des tubes(1) par marques colorées ou autres; la lecture s'effectue en fin de manipulation dans un tiroir(8). Ce dispositif est particulièrement bien adapté au registre de discrimination olfactive, voire gustative, des parfums, arômes(epices) etc...

IPC 1-7

**B01L 11/00; G09B 1/00**

IPC 8 full level

**B01L 9/06 (2006.01); B01L 99/00 (2010.01)**

CPC (source: EP US)

**B01L 9/06 (2013.01 - EP); B01L 99/00 (2013.01 - EP US)**

Citation (search report)

- [A] DE 2024627 A1 19710204
- [A] GB 2034088 A 19800529 - MEDIZIN LABORTECHNIK VEB K
- [A] US 4287154 A 19810901 - SOMMERS PHILIP B

Cited by

EP1461157A4; CN106311376A; CN106238121A; CN107615336A

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE ES FR GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

**EP 0357499 A1 19900307; FR 2635897 A1 19900302; FR 2635897 B1 19901130**

DOCDB simple family (application)

**EP 89402351 A 19890829; FR 8811335 A 19880829**